
Minuta sedinta CD al FRO, 05.10.13 
 

Membri prezenti: 

Pavel Gligor, Tamas Relu, Pop Samir, Cioban Paul, Fratilescu Mariana,  
Patras Ionut, Sabou Gabriel 
 

0. Stabilirea ordinii de zi: 

0.1. Desemnarea unui vicepresedinte al FRO in vederea preluarii 
atributiunilor presedintelui – se va discuta inaintea tuturor punctelor 
0.2. Numirea si votarea unui responsabil al lotului de seniori 
0.3. Votarea fisei postului (instructor sportiv) si semnarea contractului cu 
ec. Adina Popescu ca urmare a propunerii votate in unanimitate in cadrul 
sedintei CD din data de 7 mai 2013. 
0.4. EYOC 2015 
0.5. Calendar 2014 
0.6. Aprobarea  Comisiei de schi-orientare 
0.7. Aprobarea membrilor comisiei sportivilor de elita 
0.8. Probleme specificice Comisiei de Promovare 
0.9. Desemnarea unui nou membru interimar al Colegiului Director. 
0.10. Situatia financiara actuala a bugetului FRO 
0.11. Un raport (inclusiv financiar  - cheltuieli/venituri) a tot ceea ce a 
insemnat competitia SEEOC  
0.12. Votarea unor criterii ferme de selectie in vederea stabilirii lotului 
Romaniei pentru anul 2014. 
 

1. Se propune ca fiecare din cei doi vicepresedinti sa prezinte ce disponibilitate, 
intentii au pentru a prelua acest post. Dl Pavel recunoaste ca nu dispune de un 
program foarte flexibil. Dl Tamas sustine ca beneficiaza de mai multe posibilitati 
de deplasari in Capitala. Se voteaza in bloc pentru investirea in functia de 
Presedinte interimar al Federatiei dl Tamas Relu. 

2. Gabriel Sabou rezuma sedinta CA, ce a avut loc inainte de sedinta CD: 
2.1. 4/5 etape pe harti noi: Bihor, 2xValcea, Moreni sau Zalau, Semimaraton. 

Se va pleca din 10 in 10 minute, la intelegere cu organizatorii, pana la 
sfarsitul lui Mai, inceput Iunie. 

2.2. Rezumat selectie Seniori (nu si senioare): se prezinta criteriile trimise de 
S.Suciu. Solutiile sunt discutate, se asteapta inaintarea de catre CA catre 
CD a formei finale pentru criterii. 

2.3. Propuneri pentru responsabil lot seniori, se respinge in bloc ideea 
desemnarii responsabilor separati pentru seniori, respectiv senioare:  
- Barkasz Daniel Sr. Se voteaza 5 impotriva, 2 pentru. 



- Popa Ciprian 2 abtineri, 1 impotriva, 4 pentru. 
- Minoiu Veronica, autopropusa la inceputul sedintei CD, 5 impotriva, 2 

abtineri 

Intervine dl Minoiu, sustinand ca nu i-au fost decontate cheltuielile cu controlorul IOF 
din anul 2012, cu Teodor Pedev.  

Consiliul Director propune ca in urma predarii gestiunii dupa SEEOC 2013 sa se 
verifice acest lucru. 

3. Semnarea unui contract individual de munca cu ec.Adina Popescu: 
3.1. Tamas Relu solicita un termen de 14 zile calendaristice in care va 

propune o persoana pentru postul de secretar general, solutie mai buna 
decat angajarea unui instructor sportiv. In caz contrar se va respecta 
decizia CD din la sedinta din mai 2013. Se avizeaza in bloc aceasta 
solutie.  

4. Cioban Paul prezinta perspective pentru EYOC 2015. 
5. Fratilescu Mariana prezinta solicitarile de organizare a CN 2014, care se 

regasesc si in corespondentele pe mailuri. Inca nu este finalizat calendarul 
national. Se va completa pana la sfarsitul lunii. 
5.1. Zonele in care se vor face CN si etape de selectie se vor declara inchise 

de la data atribuirii competiei, in mod obligatoriu de catre organizatori. 
5.2. Se va publica un calendar 2014 orientativ, care va contine competitiile 

atribuite si neatribuite, pana la momentul respectiv, in vederea stabilirii 
tuturor organizatorilor. 

6. Validarea comisiei de schi-orientare. 
6.1. Tamas Relu prezinta aspecte generale.  
6.2. Sunt propusi ca membri: Hecko Josef, Csucs Andras, Tamas Relu. Se 

avizeaza in bloc pozitiv. 
7. Validarea comisiei sportivilor de elita. 

7.1. Patras Ionut prezinta aspecte generale, intentii pe viitor.  
7.2. Sunt propusi ca membri: Suciu Simion-Presedinte, Zinca Ionut, Bogya 

Tamas, Minoiu Veronica, Maiorescu Irina - Membri. Se voteaza 6 pentru, 
1 abtinere. 

8. Probleme privind promovarea: sustinute de Pop Samir. 
8.1. Pop Samir sustine ca a fost obstructionat complet, de lipsa de 

transparenta a dlui Alexandrescu privind mediatizarea SEEOC.  
8.2. Propune introducerea pentru fiecare concurs un audit, care sa poata 

atesta premierea celui mai bine mediatizat si bine organizat concurs.  
8.3. Se propune organizarea unor seminarii de orientare. 
8.4. Se propune premierea performantei la sfarsitul anului, ultimul concurs 

important. 
9. Desemnarea unui membru a Colegiului Director interimar, pana la AG din 

febriarie-martie 2014. 
9.1. Patras Ionut 2 abtineri, 3 pentru, 2 impotriva 
9.2. Fratilescu 3 abtineri, 2 pentru, 2 impotriva 

10. Situatia financiara actuala a bugetului FRO. 
10.1. Se va intocmi dupa predarea intregii gestiuni privind organizarea SEEOC. 



11. Idem punct 10, dupa predarea situatiilor. Fratilescu Mariana propune premierea 
celor ce au ajutat la organizarea competitiei, dat fiind faptul ca pentru 2-3 
saptamani cat au fost tinuti in vederea organizarii in Rm.Valcea, nu au avut 
asigurate decat cazarea si masa. 

12.  Nu s-au votat in forma finala criteriile, pentru seniori sau juniori, existand 
amendamente la fiecare din variantele supuse discutiilor, iar calendarul intern 
2014 neavand inca o forma finala. Se asteapta definitivarea acestuia si 
prezentarea solutiilor concrete, in forma finala, inclusiv mod de calcul a 
clasamentelor de catre CA si responsabilii de loturi, inainte de urmatoarea 
sedinta a CD, probabil in luna noiembrie. 
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